
PROTOKÓŁ Nr 2/1/2011 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty 

odbytego w dniu 17.02.2011r. 
 

 
 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji wg listy obecności stanowiącej 
załącznik niniejszego protokołu. 
 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Paweł Gręda – poinformował, Ŝe w związku z tym, 
iŜ radna Helena Obara wycofała swoją rezygnację z prac w Komisji 
Praworządności pkt. 2f i g stają się bezprzedmiotowe i naleŜy je wykreślić. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) uzupełnienia składu Rady Powiatu ( 2 projekty uchwał), 
b) przyjęcia budŜetu Powiatu koneckiego na 2011 rok, 
c) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na 

lata 2011 – 2019, 
d) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
e) uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady, 
f) przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Praworządności 

i Bezpieczeństwa Publicznego - wykreślony, 
g) zmiany Uchwały Nr II/10/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 30 

grudnia 2010r. w sprawie ustalenia liczbowego składu stałych Komisji 
Rady Powiatu w Końskich - wykreślony, 

h) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2011r. 
i) zatwierdzenia planów stałych Komisji Rady na 2011r. 
j) powołania Rady Społecznej ZOZ w Końskich, 
k) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
l) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu koneckiego w 2011 roku., 
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m) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych 
Nr 1 w Końskich projektu pn. „Dobry start” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

n) wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umów dzierŜawy i umów najmu oraz na zawarcie tych umów 
na czas nieoznaczony. 

3. Sprawy róŜne. 
 
 
Ad – 2a. 
 

Dwa projekty uchwał w sprawie uzupełnienia składu Rady Powiatu 
przedstawił Przewodniczący Rady Wiesław Skowron. 
 
Uwag w powyŜszym temacie nie wnoszono. 
 
Komisja zaopiniowała oba projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2 b, c. 
 
Z  projektem budŜetu powiatu na 2011r., autopoprawką oraz z Wieloletnią 
Prognozą Finansową Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 2019 zapoznała 
radnych Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz.  
 
 
Radny Jarosław Lasota – zwrócił uwagę, Ŝe będzie prowadzona w ZOZ 
inwestycja na poziomie kilkunastu milionów zł. Podkreślił, Ŝe bez jej wykonania 
nie będzie moŜna podpisywać umów z NFZ. W związku z tym 
w przyszłorocznym budŜecie powiatu naleŜałoby wziąć pod uwagę jej wsparcie, 
gdyŜ szpitala nie będzie stać na jej przeprowadzenie.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały budŜetowej na 2011r. autopoprawkę 
oraz  Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu Koneckiego na lata 2011 – 
2019  pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się nie wnosząc uwag i 
zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2 d, e, h. 
 
Projekty uchwał w sprawie: 

• uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
• uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady 
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• uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2011r. 
przedstawił Przewodniczący Rady Wiesław Skowron. 
 
 
 
Uwag w powyŜszym temacie nie wnoszono. 
 

Komisja zaopiniowała pierwszy projekt uchwały pozytywnie większością 
głosów przy 1 głosie wstrzymującym się. Kolejne dwa projekty uchwał Komisja 
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 

 
Ad – 2 i. 

 
Przewodniczący Paweł Gręda przedstawił plan pracy Komisji na rok 2011.  
 
Innych propozycji nie zgłaszano. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy Komisji na rok 2011. 
 
Ad – 2 j. 
 
Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej ZOZ w Końskich 
przedstawił Przewodniczący Rady Wiesław Skowron. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Jan Prasał – zapytał, jaka jest kolizja prawna, Ŝe jako dotychczasowy 
członek Rady Społecznej nie moŜe w tej kadencji równieŜ nim być. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe jest w posiadaniu 
interpretacji prawnej, która mówi, Ŝe kierownicy ośrodków zdrowia nie mogą 
być członkami Rad Społecznych innych ośrodków zdrowia. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, kto przygotował projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe Zarząd Powiatu, ale 
Radę Społeczną powołuje Rada Powiatu. 
 
Starosta Bogdan Soboń – potwierdził wypowiedź Przewodniczącego i dodał, 
Ŝe uzgodnienia były wspólne równieŜ z Przewodniczącymi klubów radnych. 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy Starosta przygotował uchwałę pod 
względem formalnym, a Przewodniczący pod względem merytorycznym. 
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Przewodniczący Rady Wiesław Skowron – powiedział, Ŝe nie. Stwierdził, Ŝe 
uzgodnienia były wspólne. 
 
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością głosów przy 3 
głosach wstrzymujących się. 
 
Ad – 2 k. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Końskich przedstawił Naczelnik Wydziału 
Organizacji i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono. 
 
 
 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
Ad -  2  l. m. 
 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał w sprawie: 
• określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu koneckiego w 2011 roku., 
• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu pn. „Dobry 
start” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

PowyŜsze projekty uchwał przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki 
Społecznej Pan Krzysztof Stachera. 
 
 

 Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
koneckiego w 2011 roku. 
 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
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w Końskich projektu pn. „Dobry start” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki. 
 
Ad – 2 k. 
 

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umów dzierŜawy i umów najmu oraz na 
zawarcie tych umów na czas nieoznaczony przedstawiła Naczelnik 
Wydziału Administracyjno - Gospodarczego Pani Emilia Kupis. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umów dzierŜawy i umów najmu oraz na zawarcie tych umów na 
czas nieoznaczony. 
 

Plan pracy Komisji na 2011r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Projekt budŜetu powiatu na 2011r. oraz pozostałe materiały  stanowią załączniki 
do protokołu Nr 2/2/2007 z dnia 22.03.07r. z posiedzenia Komisji BudŜetu, 
Gospodarki i Rolnictwa. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia m o godz. 11.15.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
Monika Trojanowska   Paweł Gręda 
 
 
  
 
 
 
Końskie, dnia 17.02.2011r. 
 
 


